
Mötesprotokoll den 14 november 2024 
På El Horizonte Petancaclub 

 
Närvarande; Jan Pedersen, Marie Roth, Kent Jansson, Owe Lösaus, IngaLill Olsson och 
Qina Frick. 
 

 
Mötet öppnades av Jan Pedersen. 

 
1) Mötet godkände verksamhetsplanen för 2024-2025. 

 

2) IngaLill redovisade kassan som godkändes. 

 

3) Inga motioner hade kommit in inför årsmötet. 
 

4) Sture avgår som tävlingsledare, Anders S är tillfrågad men har ännu inte svarat – ärendet 
går över till nästa styrelse. 

 
5) Horizonte har lagt in en förfrågan om att anordna mixdubbel den 3 april 2025. 

 
6) Vi skickar fem medlemmar till mätdomare-kursen som hålls på San Luis den 3/12 kl 11. 

Styrelsen skickar ut en förfrågan till Anders S och Inger om möjligheten att de vill lära sig 
Monrad-appen. 

 
7) Ingen motion läggs till Serieföreningens årsmöte. 

 
8) Övriga frågor. Det bestämdes att måttband ska köpas in till klubben. Vidare föreslogs det 

att den nya styrelsen undersöker möjligheten att fördela arbetet jämnare. Det 
bestämdes också att för tillfället har vi nått max antal medlemmar - 130 st. Qina rensar i 
matrikeln. 

 
 
 
Mötet avslutades av Jan Pedersen 
 
Orihuela Costa den 14 november 2024 
Ordföranden Jan Pedersen    vid protokollet Qina Frick 


